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Z á p i s n i c a 

 

z 18. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 29. apríla 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 18. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 5 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5)   Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov za rok 2021 

6) PHSR 

7) Smernica VO 

8) Správa o ukončených kontrolách HK 

9) Dlhodobý prenájom nebytových priestorov 

10) Strecha 6+3 b. j., Rekonštrukcia miestnych komunikácií 

11) Informácie starostu obce  

12) Interpelácie poslancov 

13) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  

   /Uznesenie č. 1/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: PaedDr. Katarína Špesová 

   Peter Labant 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Milan Kuľanda, PhD. 

   Miroslav Kuľanda 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 2. mimoriadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa            

7. apríla 2022 boli prijaté uznesenia č. 1/M2/2022 – 8/M2/2022, ktoré boli starostom 

podpísané a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nie je zaznamenaná 

vedomosť o platnom a nesplnenom uznesení OZ.  

  /Uznesenie č. 4/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 4/ O vypočutie požiadal Marián Jarembinský st., ktorý prítomných poslancov 

oboznámil so svojím problémom ohľadom vysporiadania pozemku. Tento problém rieši 

súdnou cestou s p. Foltinovou, ktorá mu predniesla podmienku, že ak p. Jarembinský 

predostrie na obecnom zastupiteľstve jej požiadavku a sprostredkuje jej schválenie, ona predá 

svoju čiastku pozemku a tým ich súdne spory budú ukončené. Menovaná požaduje, aby jej 

obec predala do vlastníctva pozemok o výmere 6 m², pri bráne smerom ku Podoblažcu, na 

ktorom sú osadené smerovníky. Jedná sa o pozemok, ktorým sa zaoberal, už bývalý starosta 

obce.  

 Pán Jarembinský bol oboznámený, že žiadosť dotyčnej, má byť podaná na obecný úrad 

alebo predložená na zastupiteľstve jej osobou a  nie prostredníctvom, v tomto smere, 

nezainteresovanej osoby. Ďalej je potrebné brať na vedomie, že pri prevodoch majetku obce 

musí byť osobitný zreteľ zdôvodnený, teda je potrebné poznať, či je pozemok pre obec 

nevyužiteľný a či je bezprostredne priľahlý k pozemku, ktorý žiadateľ vlastní a užíva.  

 

 /Uznesenie č. 5/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 5/  Dňa 30. 4. 2022 bol na obecný úrad starostom podaný adresát Komisia o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov „Oznámenie funkcií, 

zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov za rok 2021“. 

 /Uznesenie č. 6/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/   Dňa 11. 4. 2022 bol poslancom zaslaný materiál s pripravovaným novým 

návrhom PHSR (Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Veľký Lipník) na roky 

2022-2030. Tento dokument je spracovaný v súlade s legislatívou. Starosta informoval 

poslancov, aby pri plánovaných projektoch/aktivitách považovali údaj o predpokladaných 

nákladoch na realizáciu a predpokladaný rok realizácie daného projektu/aktivity len za 

orientačný. 

 Keďže do dnešného dňa neboli doručené žiadne pripomienky, prešlo sa na schvaľovanie. 

  

   /Uznesenie č. 7/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Materiál ku smernici o verejnom obstarávaní bol zaslaný poslancom a táto 

informácia bola vzatá na vedomie. 

  /Uznesenie č. 8/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Správa o ukončených kontrolách bola prednesená hlavným kontrolórom. 

 

 /Uznesenie č. 9/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/  Pred určitým časom bolo Zlatici Bjalončíkovej schválené prenajatie priestorov 

bývalej predajne potravín za účelom zriadenia prevádzkarne na cukrárenskú výrobu. Od        

1. júna plánuje p. Bjalončíková začať s touto prevádzkou. Z tohto dôvodu je potrebné schváliť 

dlhodobý prenájom týchto priestorov. Jedná sa o 65 m². Prevádzka bude mať samostatné 

meranie odberu elektrickej energie a vody. 

   /Uznesenie č. 10/2/2022; Uznesenie č. 11/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 10/  

 

a) Na rekonštrukciu strechy 6+3 b. j. je v rozpočte schválených 6 000 €, čo je postačujúca 

suma, aby sme vykonali túto časť rekonštrukcie. 

 /Uznesenie č. 12/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Rekonštrukcia miestnych komunikácií – v  rozpočte schválených 110 000 €.  

Máme možnosť získať aj frézovaný asfalt, ktorý budeme môcť využiť napríklad na 

komunikácie, ktoré  vedú k RD obyvateľov obce smerom na družstvo, k rodinným 

domom za vodou, či rozšírenie parkoviska pri futbalovom ihrisku prípadne, aj na iné 

účely. Cenové ponuky na jednotlivé úseky sú vypracované.  

Nakoľko ceny náramne stúpajú navrhol starosta, aby bolo zahájené verejné obstarávanie. 

  

 /Uznesenie č. 13/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ V tomto bode starosta informoval: 

 

 Odpady – Ľubovnianske regionálne združenie zorganizovalo stretnutie, kde bolo 

spomenuté zvyšovanie cien za odpad. 

 Iveco Daily – väčšina z obcí, ktorá obdŕžala hasičské auto Iveco Daily mala podpísanú 

nájomnú zmluvu na 5 rokov s tým, že auto bolo v majetku štátu, tak ako aj naša obec. 

V roku 2020 bola možnosť túto zmluvu o 2 roky predlžiť. Táto možnosť bola využitá 

a  podpísaná  starostom. Lehota uplynula a boli sme vyzvaní k podpísaniu novej 

zmluvy, ktorá prevedie toto hasičské auto do majetku obce. S týmto krokom 

samozrejme súvisia zvýšené náklady na každoročné kontroly pripravenosti vozidiel 

a taktiež STK, EK a pod. 

 V nedeľu pri príležitosti dňa matiek vystúpi okrem našich žiakov z  MŠ a ŠKD, aj 

súbor PUĽS, na ktorého vystúpenie sme získali dotáciu z  fondu na podporu 

národnostných menšín. 

 Dňa 20.8.2022 sa bude konať 100 výročie hasičov našej obce. 

 Dňa 15. júna sa budú konať okresné športové hry seniorov. 

 Navrhol zamyslieť sa nad kúpou osobného automobilu pre obec, nakoľko aktuálne 

používaná Kia, prestáva fungovať. 

 

 /Uznesenie č. 14/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Možnosť interpelácie využil Peter Labant, ktorý navrhuje opravu zábradlia mostu 

pri Dome smútku.  

 

K bodu 14/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 18. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 29. 4. 2022 
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Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

Ing. Milan Kuľanda, PhD.   ......................................... 

 

Miroslav Kuľanda  ......................................... 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


